
Boxerklub České republiky, z.s. 
 

Zápis 
z konference Boxerklubu ČR 

konané dne 12.5.2018   
Hotel 3 věžičky – Střítež u Jihlavy 

 
 
Přítomni: 
 
Výbor: Ing. R. Fiala, J. Morávek, A.Šefelínová, B. Roškotová, M. Lukešová, M. Auterský,  

J. Suchý, V. Beran, MVDr. E. Klečková 
 

Revizní komise: JUDr. P. Šlauf, R. Kotoučová 
 

Omluveni: R. Kosařová  
 

Přítomno: 28 delegátů z jednotlivých ÚP – viz. prezenční listina 
 
1/  Zahájení 
 

Předseda BK ČR,  Ing. Radim Fiala, přivítal přítomné delegáty, členy výboru a revizní 
komise a zahájil konferenci BK ČR v 10,05 hod.   
 

Bylo konstatováno, že konference BK ČR je usnášení schopná. 
  
2/ Návrh a schválení programu 
 

Předseda BK ČR Ing. Radim Fiala přečetl navrhovaný program  konference BK ČR. 
Dle návrhu z pléna bylo rozhodnuto, že bude změna v uspořádání budu č. 7 a č. 8, tzn: 
 

Program: 
1)   Zahájení 
2)   Návrh a schválení programu 
3)   Schválení jednacího a volebního řádu 
4)   Volba komisí 
5)   Kontrola zápisu z PZ 2017 a konference 2015 
6)   Zprávy funkcionářů 
7)   Volby 
8)   Rozpočet 
9)   Různé - diskuze 
10) Návrh usnesení 
11) Závěr 
 

Program schválen všemi hlasy přítomných delegátů. 
  
3/  Schválení jednacího a volebního řádu 
 
Předložené řády byly schváleny beze změn.   
 

Řády schváleny všemi hlasy přítomných delegátů.          
  



 
4/ Volba komisí 
 
Mandátová komise: David Novotný, Tomáš Makovský 
   
Hlasování: schváleno všemi hlasy příromných 
  
Volební komise: Petr Bratko, Miroslav Bína, Zuzana Kopecká 
       
Hlasování:  schváleno všemi hlasy přítomných 
 
Návrhová komise:  Ing. Faniel Fojtík, Ing. Vladimír Blažek 
    
Hlasování:  schváleno všemi hlasy přítomných 
 
Zapisovatel:  Alena Šefelínová              
 
Hlasování: schváleno všemi hlasy přítomných 
 
5/ Kontrola zápisu z PZ 2017 a Konference BK ČR 2015 
 
Plenární zasedání BK ČR 2017 - bod č.8  
Valná hromada Atiboxu se bude konat ve dnech 25. - 27.5. v Malmö - Ing Fiala přednese za 
BK ČR žádost o možnost udělení výstavvy Atibox 2021 pro ČR. 
 

Konference BK ČR 2015 - úkoly splněny 
 

Konference BK ČR bere výše uvedené na vědomí. 
 
6/ Zprávy funkcionářů – viz. Přílohy 
 

 zpráva předsedy – Ing. R. Fiala;    
 zpráva místopředsedy – J. Morávek 
 zpráva hlavního výcvikáře – M. Auterský 
 zpráva předsedy sboru rozhodčích – J. Suchý 
 zpráva ústředního poradce chovu – MVDr. E. Klečková 
 zpráva hospodáře – B. Roškotová 
 zpráva redaktora  Zpravodaje – M. Lukešová 
 zpráva RK – JUDr. Petr Šlauf 

 

 Konference bere zprávy na vědomí. 
 
7/ Volby 
 
Volební lístky byly doplněny o návrhy kandidátů z jednotlivých poboček a z pléna. 
 

Rozdáno 28 hlasovacích lístků. 
 

Odevzdáno 28 hlasovacích lístků, z toho 1 neplatný. 
 
Celkem řádně hlasovalo 27 delegátů. 



 
 
Výbor BK ČR – hlasování: 
 
Předseda:        Alena Šefelínová  27 hlasů 

Místopředseda:       MVDr. Jaromír Špicera 17 hlasů 

Jednatel:        Renata Kotoučová  27 hlasů 

Hospodář:       Blanka Roškotová  27 hlasů 

Hlavní výcvikář:      Miloslav Auterský  27 hlasů 

Ústřední poradce chovu:     MVDr. Emílie Klečková 27 hlasů 

Předseda sboru rozhodčích:     Jiří Suchý              14 hlasů 

Redaktor:       Marcela Lukešová  16 hlasů 

Člen bez funkce:      Vlastimil Beran  27 hlasů 

Revizní komise:  
 
předseda RK:      JUDr. Petr Šlauf  27 hlasů 

Člen RK:      R. Kosařová              26 hlasů 

Člen RK:      JUDr. Helena Mejvaldová 25 hlasů 

8/  Rozpočet BK ČR 2018 
  
Viz. Příloha 
 

Hlasování: 24x ANO, 0x NE, 4x zdržel se 
 
9/  Různé - diskuze 
 
 Informace Ing. Fialy o organizaci Atiboxu 
 
 CEBS - celková změna financování rozhodčích - nelze schválit změnu pouze jedním 

členským státem, muselo by proběhnout jednání se všemi 4 členskými státy 
       
       ÚP Staňkov, která je pořadatelem letošní výroční výstavy BK ČR 2018 a CEBS 2018,  
       rozdělí vyúčtování obou akcí 
       Hlasování:  24x ANO, 2x NE, 2x zdržel se 
 
 Byl přednesen návrh, aby výbor BK ČR nemohl navrhovat volební kandidátku, ale 

jednotlivé pobočky každá svou. Dále, aby byla provedena uměna stanov BK ČR v 
souladu s NOZ. 

       Hlasování: 3x ANO, 23x NE, 2x zdržel se 



 Konference BK ČR ukládá výboru, aby komise rozhodčích připravila návrh na změnu  
(zjednodušení) výstavního řádu BKČR v souladu s výstavním řádem ČMKU, a to v 
termínu do 31.10.2018. Návrh změny bude připomínkován ÚP a následně předložen 
plenárnímu zasedání BK ČR 2019 ke schválení 

       Hlasování: 26x ANO, 0x NE, 2x zdržel se 
 
 Konference BK ČR ukládá, aby ústřední poradce chovu připravil změnu chovatelského 

řádu v souladu s chovatelským řádem ČMKU, a to konkrétně v zapracování zkoušky IGP 
včetně AD (vytrvalostní zkouška) v termínu do 31.10.2018. Návrh změn bude 
připomínkovám ÚP a následně předložen plenárnímu zasedání BK ČR 2019 ke schválení. 

       Hlasování: 26x ANO, 0x NE, 2x zdržel se 
 
 Návrh na snížení odvodů členských poplatků jednotlivých ÚP o  50,- Kč 
       Hlasováni: 4x ANO, 22x NE, 2x zdržel se 
 
 Zpravodaj BK ČR 
 

       Návrh: vydávat Zpravodaj pouze 1x ročně jako Ročenku 
       Hlasování: 2x ANO, 25x NE, 1x zdržel se 
 

       Návrh: vydávat Zpravodaj BK ČR 2x ročně, a to s účinností od roku 2018 
       Hlasování: 22x ANO, 5x NE, 1x zdržel se 
     
       Konference BK ČR odsouhlasila, že Zpravodaj bude vydáván 2x ročně. 
 
 Přednesena informaci, že při pořádání výstav lze použít online přihlášky, které jsou na 

webu ČMKU - DOG OFIS 
 
 Předložen návrh na povinné dokládání DNA u chovných psů i fen - provádí společnost 

GENOMIA (900,- Kč/pes) 
       Hlasování: 4x ANO, 8x NE, 16x zdržel se 
 
 Návrh na povinnou evidenci chovných psů - ústřední poradce chovu předloží do 

31.10.2018 přesné znění tohoto návrhu 
       Hlasování: 11x ANO, 5x NE, 12x zdržel se 
 
 Informace o dlužných částkách za inzerci ve Zpravodaji BK ČR a na webu - redaktorka 

pí Lukešová potvrdila, že BK ČR nikdy nevznikla škoda. Současné dluhy inzerentů 
budou srovnány do 30.6.2018. 

 

       Návrh č. 1: inzeráty se budou platit předem 
       Hlasování: 4x ANO, 2x NE, 22x zdržel se 
 

       Návrh č. 2: v případě, že inzerát nebude včas zaplacen, nebude té konkrétní osobě 
uveřejněn žadný další inzerát. 

       Hlasování: 23x ANO, 0x NE, 5 zdržel se 
       
       Konference BK ČR odsouhlasila návrh č. 2. 
 
 Návrh: BK ČR navrhuje pana Antonína Karbana (předseda ÚP Staňkov) za delegáta a 

kandidáta na člena do předsednictva ČMKU. 
       Hlasování: 26x ANO, 0x NE, 2x zdržel se 



 Bonitační karta - návrh na přepracování a doplnění, např. zalomený ocas, volný loket.... 
       Výbor BK ČR tuto záležitost projedná. 
 
 Návrh: povolit fenám do výběrového chovu (bonitace) pouze zkoušku ZM. 
       Ústřední poradce chovu připraví návrh této změny chovatelského řádu BK ČR do 

31.10.2018. 
 
 Výbor BK ČR doporučuje konferenci BK ČR ustanovit v souladu se stanovami kárnou 

komisi za účelem prošetření stížnosti paní Michaly Šindelářové ze dne 10.5.2018. 
 
 
 
10/ Usnesení 
 
Člen návrhové komise pan Ing.Daniel Fojtík přečetl návrh usnesení - viz. příloha.  
 

Hlasování: 25x ANO, 3x zdržel se 
 
11/  Závěr 
 
Ing. Radim Fiala s Alenou Šefelínovou poděkovali všem přítomným za účast a s přáním 
klidného návratu domů konferenci ukončili. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapisovatel:  Alena Šefelínová 
 
 
  
 
 
 


